
P R O T O K Ó Ł 
z posiedzenia Komisji Rady Gminy Świdwin w dniu 11 stycznia 2011  roku 
************************************************************* 

 
Stan członków Komisji ............................... 12 
Obecnych na posiedzeniu ........................... 12 

  ~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~~ 
Lista obecności stanowi załącznik do protokołu 
 
W posiedzeniu udział wzięli: 
� Pan Krzysztof Kaszuba – Przewodniczący Rady Gminy 
� Pan Antoni Giluk – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pani Halina Cybul – Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy 
� Pan Zdzisław Pawelec – Wójt Gminy 
� Pani Halina Czajkowska – Sekretarz Gminy 
� Pani Renata Kamińska – Skarbnik Gminy 
� Pan Piotr Szczygielski – Radca Prawny Urzędu Gminy 
� Pan Hubert Goska – Audit Consulting Municipal Sp. z o.o. Piaski 
 
Porządek posiedzenia: 

1. Projekt budżetu Gminy na 2011 rok 
2. Wolne wnioski 

 
Posiedzenie otworzył i powitał radnych oraz zaproszonych gości 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Kaszuba.  
 
Radca Prawny Pan Piotr Szczygielski powołując się na przepisy prawa bardzo 
szczegółowo i obszernie wyjaśnił radnym na czym polega ich praca, jakie mają 
możliwości i uprawnienia. 
 
Podstawy przygotowania wieloletniej prognozy finansowej Gminy Świdwin                  
w formie multimedialnej przedstawił Pan Hubert Goska – Audit Consulting 
Municipal Sp. z o.o. Piaski. 
 
Opracowanie stanowi załącznik do protokołu. 

 
PROJEKT BUDŻETU GMINY NA 2011 ROK 
 
Przed przystąpieniem do omawiania projektu budżetu Gminy na 2011 rok 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Kaszuba poprosił Pana Wójta               
o informację jakie widzi sposoby zbilansowania budżetu. 
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Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec stwierdził, że jest to bardzo trudny wybór. 
Zostały dokonane cięcia, gdzie tylko było to możliwe. Niestety występują braki 
i to nie rzędu 100, czy 200 tys.zł., ale w granicach 2 mln. zł. Najwięcej 
pochłania oświata. Reorganizacje oświaty odkładaliśmy, ale na dzień dzisiejszy 
nie mamy wyjścia. Z budżetu Gminy dokładamy około 1 mln.200 tys.zł.  
Przymierzaliśmy się do restrukturyzacji wszystkich szkół. Zrobiliśmy bardzo 
szczegółową analizę ponoszonych kosztów. Proponuje się likwidację szkoły 
podstawowej w Klepczewie i Rusinowie oraz reorganizację Zespołu Szkół                  
w Oparznie polegającą na utworzeniu filii szkoły podstawowej. 
Propozycje wiążą się automatycznie ze zmianą obwodów szkół.  
 
Zastępca Przewodniczącego Rady Gminy Pan Antoni Giluk zwrócił się                     
z pytaniem, czy szkoła w Lekowie jest przygotowana pod względem lokalowym 
oraz zatrudnienia nauczycieli na przyjęcie uczniów z likwidowanych szkół. 
 
Pan Wójt wyjaśnił, że uczniowie, którzy przejdą do Lekowa uzupełnią stan 
liczbowy w klasach.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Pan Krzysztof Kaszuba prosi, aby na Komisję 
Oświaty, która odbędzie się 13 stycznia zostały przygotowane informacje: 
� ilość zatrudnionych nauczycieli przed i po reorganizacji 
� ilość dzieci z poszczególnych miejscowości – do której będą uczęszczały 

szkoły 
 
Skarbnik Gminy Pani Renata Kamińska omówiła projekt budżetu na 2011 rok. 
Projekt będzie stanowił załącznik do protokołu Sesji Nr III/2011 w miesiącu 

lutym 2011 roku. 

 
WOLNE WNIOSKI 
Wójt Gminy Pan Zdzisław Pawelec poinformował radnych, że wpłynęło do 
Urzędu Gminy pismo ze Starostwa Powiatowego w sprawie zajęcia stanowiska 
co do komunalizacji PKS. Do sprawy wrócimy na najbliższym posiedzeniu 
Komisji. 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała 
 
Wiesława Żmudzińska 
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